
《爱情美食》

图书基本信息

书名：《爱情美食》

13位ISBN编号：9781407533803

10位ISBN编号：1407533800

出版时间：2008-1

页数：48

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

Page 1



《爱情美食》

内容概要

The Chinese consider cooking to be an art, rather　than a necessary chore, and this is perhaps the reason　 that
Chinese food is beautiful to look at, delicious  to eat and very popular with almost everyone! It is remarkably quick
and easy to prepare at home  and because most dishes are cooked very rapidly, the ingredients retain a freshness
and texture that  cannot be beaten!　  Go ahead and create meals to impress, inspire and　tempt friends and
family into the wonderful world of Chinese cooking.
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书籍目录
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精彩短评

1、这本书和“每日一道菜”比起来就逊色很多了。其实就是一本摘录，都是从“每日一道菜”里抄
下来的。书很大，页数又不多，携带不太方便，而去同样有拼写错误。
2、图片很美,令食欲马上上来.可惜太薄,还有介绍的中国特色菜肴太少,因为页数过少的缘故.另外,最后
的布丁显然不是中国菜.
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